
O GOSPODARJENJU

Izvoz ne sledi resoluciji
Usklajena delitvena razmerja krepijo
akumulativnost / 6 ozdov je vračalo OD, 7
ozdov jih ne more povečati / Stanovanjska
gradnja kasni

Na septembrski seji občlnske
skupičine |e pred zasedanji zbo-
rov spregovoril Branko Orob-
nak, predsednik bežlgrajskega
izvršnega sveta. Delegate je sez-
nanll z družbenoekonomskim
razvojem obfiine v prvem pollet-
|u, z rezultati gospodarjenja juli-
ja. avgusta in septembra ter z
rezultati akcije usklajevanja
osebnih dohodkov z rezultatf
gospodarjenja, ki jo vodi izvršni
avet.

V prvih Jestih mesecih letos-
njega leta je v primerjavi z ena-
klm obdobjom lanl narasia indu-
strijska proizvodnja za 4,5 od-
stotkov. Jullja In avgusta pa se

je ta rast znižala na 3.6 odstot-
kov. »Kljub temu ocenjujemo«,
je dejal Branko Drobnak, »da
bomo na koncu leta in tudi v
tretjem četrtmesečju dosegli 3,5
odstotno rast industrijske proiz-
vodnje.« Na področju zunanjetr-
govinske menjave pa bežigraj-
oko gospodarstvo močno zao-
staja za resolucijskimi cilji. Celo-
ten izvoz je bil v prvih sedmih
mesecih (za avgust se ni podat-
kov) za 9,6 odstotkov manjši kot
v enakem obdobju lani, na kon-
vertibilnem področju pa je bil
manjši kar za 11,4 odstotkov.
Uvoz je bii v prvih sedmih mese-
cih za 15,6 odstotkov večji in

konvertibilni uvoz celo za 38,9
odstotkov večji kot v enakem
obdobju lani. »Letos najverjet-
neje ne bomo dosegli zaželenih
clljev na področju ekonomske
menjave s tujino,« je ocenil
predsednik izvršnega sveta.

V prvih osmih mesecih so živ-
Ijenjski stroški v Ljubljani zrastli

. za 88,7 odstotkov v primerjavi z
enakim obdobjem lani. Tej rasti
so sledili tudi osebni dohodki.
Povprečni osebni dohodek je v
osmih mesecih za Bežigradom
znašal 113 tisoč dinarjev. Os-
novni finančni rezultati gospo-
darskih organizacij združenega
dela so posledica cenovnih gi-
banj in spremembe v obračun-
skem sistemu, ki je omogočil
delovnim organizacijam umetno
povečanje celotnega prihodka
in dohodka z vključevanjem ra-
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zlike rned učinkom valorTzacije
zalog ter negativnimi tečajnimi
razlikami in obrestmi za obratna
sredstva neposredno v celotni
dohodek. »Kljub temu računa-
mo,« je dejal Branko Drobnjak,
»da se bo tudi v naslednjem ob-
dobju rahlo krepila akumuiativ-
nost gospodastva, predvsem za-
radi usklajevanja deiitvenih raz-
merij« Prav tako tudi ocenjuje-
jo, da se bo že ob devetmesečju
zmanjšalo tako število kot rela-
tivni obseg izgub v občini. V pol-
letju je z izgubo poslovalo šest
organizacij združenega dela, nji-
hov skupen obseg pa je bil vred-
nostno za 60 odstotkov večji kot
v enakem lanskem obdobju in
hkrati za 57 odstotkov manjši
kot ob letošnjem tromesečju.
Ukrep družbenega varstva v
OOU Unlverzum in v Institutu za
ceste V DO ZRMK že kažeta re-
zultate, v Gostinskem podjetju
Ljubljana, tozd Bežigrad pa na-
črtujejo reorganizacijo na nivoju
delovne organizacije, ki bo po-
menila tudi rešitev sedanjih go-
spodarskih težav.

Po periodičnem obračunu za
prvo polletje je tudi bežigrajski
Izvršni svet opravil skupaj z or-
ganizacijami združenega dela
vrsto aktivnosti za usklajevanje
osebnih dohodkov z nivojem ra-
sti dohodka. šest organizacij je
moralo vraCati preveč izplačane
osebne dohodke, sedem organi-
zacij pa jih ne more povečati.
Skupaj s Službo družbenega
knjigovodstva je izvršni svet tudi
v avgustu in septembru preverjal
nivo osebnih dohodkov in ga us-
klajeval z rezultati gospodarje-
nja. Izvršni svet ocenjuje, kot je
dejal Branko Drobnak, da bomo
za Bežigradom že ob tretjem
tromesečju zabeležili skoraj po-
polnoma usklajeno rast osebnih
dohodkov in •radatov z» »kupno
porabo z rastjo dohodka

V osmih mesecih smo za Beži-
gradom za vse samoupravne in-
terese skupnosti družbenih de-
javnosti zbrali približno 8,2 mili-
jarde dinarjev, kar je zadostova-
lo tudi za hitrejšo rast osebnih
dohodkov delavcev družbenih
dejavnosti glede na gospodar-
stvo, tako da se je nivo zaostaja-
nja zmanjSal. Z dodatno prispev-
no stopnjo izobraževalnih skup-
nosti v Ljubljani so bila zagotov-
Ijena tudi sredstva za obnovo
srednjih šol. V tem sklopu je bila
končana tudi prva faza sanacije
bežigrajske Srednje naravoslov-
ne Sole. Pripravljena je doku-
mentacija za obnovo osnovne
šole dr. Vita Kraigherja, zagotov-
Ijen je tudi denar, tako da bodo
obnovitvena dela stekla v začet-
ku novembra.

Na področju urejanja prostora
poteka izdelava in sprejemanje
prostorskih izvedbenih načrtov
skladno s prejetim programom.
Za potrebe stanovanjske in in-
dustrijske gradnje tečejo tudi
priprave na področju komunal-
nega gospodarstva ter urejanja
In opremljanja zemljišč. Zamiki
pa nastajajo pri dokončanju in
začetku gradnje novih stano-
vanj. Ti so v pretežni meri posle-
dica objektivnih težav v organi-
zaciji priprave in opremljanja
zemljiSč in tudi v sami izgradnji.


